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Forsvarsudvalget 
 

Til: Forsvarsministeren 

Dato: 

Omtryk: 

19. februar 2020 

2. november 2020 (spørgsmålet tilbagetages) 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

FOU alm. del 

Spørgsmål 77 

Følger Forsvaret EU Parlamentets anbefalinger fra 2014 vedr. indkøb af IT-

systemer, hvor IT-sikkerhed er vigtig, og at disse indkøbes som open source, 

så det er muligt at kontrollere for bagdøre og indbyggede svagheder? Og 

hvis disse anbefalinger ikke følges, hvorfor ikke? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (UFG). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og 

til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Naser Khader 

formand 

 

Forsvarsudvalget 2019-20
(Omtryk  - 02-11-2020 - Spørgsmål tilbagetaget) FOU Alm.del -  Spørgsmål 77

Offentligt
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